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Energirådgivning
Det satsas på besöksnäringen i kommunen. I 
sommar bjuds det på guidning vid Måltidens 
hus och flera nya företag i branschen

sid. 6

Förord - en plan för Action!  sid. 2

I detta nummer: 

Action-plansid. 7

Läs om våra tankar om resultatet av 
företagsrankingen, men framför allt om vår 
action-plan för att få nöjda företagare. 

Facebook för näringslivetsid. 7



Det är vi tillsammans - 
kommun och företagare - som 
skapar ett bra företagsklimat. 

Det har vi pratat om ett tag nu. 

Resultatet från svenskt 
Näringslivs ranking 
presenterades nyligen vi  
konstaterar att det arbete 
som är påbörjat för att få 
nöjda företagare inte hunnit få 
genomslag i rankingen den här 
gången. 

Vi är långt ifrån nöjda, betygen 
företagen ger kommunen är 
inte godkända! Visst ökar vi på 
några frågor, men vi minskar 
på andra viktiga områden, som 
tillståndshantering. 

Vi är övertygade om vår analys 
att det främst är information 
till och dialogen med företagen 
som är en av de viktigaste 
nycklarna! Det är en analys vi 
gjort tillsammans med våra 
engagerade företagare och 
som resulterat i en gemensam 
actionplan som presenterats på 
företagarfrukost och även i detta 
nummer av Näringslivsnytt. 

Actionplanen bygger vidare på 
tidigare analyser och arbete, 
men fokuserar på just action, 
istället för att vara en “trist 
kommunal handlingsplan och 
hyllvärmare”.  
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En av åtgärderna är att få 
myndigheten SBB närmare 
våra företag och mer lokalt 
närvarande! 

Under hösten och våren 
kommer bygglovsavdelningen 
att vara på plats i Hällefors i 
samband med företagsfrukostar. 
De deltar både på frukosten och 
stannar kvar efteråt för att svara 
på både allmänna och specifika 
frågor rörande bygglov. 

Det går även såklart bra att 
boka helt egen tid med en 
handläggare, både på plats i 
Hällefors och digitalt. 

En annan åtgärd är att 
ha företagsfrukost varje 
månad - en chans för dig 
som företagare att att träffa 
andra företag. Fokus på fler 
företagspresentationer och sånt 
som ger dig som företagare 
ett mervärde och att ge er tid 
för nätverkande. Markera in 
datumen för företagsfrukostarna 
i din kalender och gör det till en 
trevlig månadsrutin!

Nästa tillfälle för företagsfrukost 
är den 23 November! Alla 
datum för frukostar ser du i 
högerspalten. 

Vi ger inte upp förrän företagen i 
Hällefors är nöjda! 

Camilla McQuire
Näringslivschef

Nästa KLIV - plan för action! 

2022
Årets företagarfest 
Fre 28 oktober 
kl. 18:30 - 
Företagsfrukost 
Ons 23 november 
kl. 7:30-9:00 

2023
Företagsfrukost 
Ons 25 januari 
kl. 7:30-9:00 
Företagsfrukost 
Ons 29 mars 
kl. 7:30-9:00 
Företagsfrukost 
Ons 26 april 
kl. 7:30-9:00 
Företagsfrukost 
Ons 31 maj 
kl. 7:30-9:00 

Save the date
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Vivianne Pettersson 
Företagare och politiker
1. Jag är född och uppväxt 
i Hällefors Kommun. Gillar 
utmaningar och se resultat av 
det man tror på. Jag är pensionär 
men driver ännu företag. Det är kul 
och stimulerande att vara med i 
Näringslivsrådet för att påverka och 
föreslå förbättringar för företagen i 
vår kommun. 
2. Det vi nu måste prioritera 
är att driva på upprättande av 
detaljplaner för att kunna stimulera 
byggande för både företag och 
privatpersoner. Samt naturligtvis 
områdesbestämmelserna runt 
våra sjöar. Sen behöver vi en bra 
skola, vilket vi har, och fina trygga 
hyresbostäder. 
3. Det är otroligt viktigt att vi 
tillsammans allihop hjälps åt att 
visa fram vår fina kommun. Både 
företagare och politiker.

Sara Staffare 
Bredsjö Mjölkfår 
ordf. LRF Hjulsjö
1. Som ordförande i LRF Hjulsjö 
samt Hjulsjö/Grythyttans 
kommungrupp, ser jag det som 
en självklarthet att engagera mig i 
arbetet med att förbättra klimatet 
och förutsättningarna för både 
befintliga och potentiella företagare 
i vår kommun. Mitt fokus ligger 
på de gröna näringarna och jag 
värnar om de frågor som berör 
våra medlemmars intressen. I 
näringslivsrådet ser jag fram emot 
att, tillsammans med företagare, 
kommun och politiker, gemensamt 
arbeta för att göra Hällefors 
kommun bättre för företagare och 
därigenom också till en bättre och 
rikare plats att bo på. 
2. Den gröna näringen och att 
arbeta för att göra Hällefors 
kommun till en attraktiv plats 
för unga drivna entreprenörer. 
Framtiden ligger i att unga vill och 
vågar etablera sig i vår kommun. 
Just nu har vi en alldeles för 
liten andel unga företagare och 
entreprenörer som kan ta vid när 
de äldre checkar ut. 
3.Jag är stolt över de drivna, 
engagerande och kompetenta 
medlemmar och företagare som 
vi representerar i LRF. Jag är också 
stolt över den fantastiska natur 
och landskap som 
många av dem också 
förvaltar. Närheten 
och hjälpsamheten 
mellan företagare i 
vår kommun är något 
jag värdesätter starkt. 

Hans Åhnberg 
Kommunchef 
1.Ett väl fungerande samarbete 
mellan näringsliv och kommunens 
olika instanser är nödvändigt för 
att man som företagare ska kunna 
fokusera på att ägna sig åt att driva 
och utveckla sitt företag. 
2. Att underlätta för näringslivets 
olika kontaktytor med kommunens 
olika instanser
3. Som representant för 
kommunen i näringslivsrådet – det 
engagemang och den drivkraft som 
visas från alla deltagare! 

Camilla McQuire 
Näringslivschef 
1. Som näringslivschef koordinerar 
jag arbetet i näringslivsrådet.
2. Att företagare i Hällefors 
kommun ska vara nöjda, vilja 
driva och utveckla sina företag i 
kommunen. Allt ska funka, det ska 
vara enkelt att vara företagare och 
för det kräver att vi pratar med 
varandra 
3. Jag är stolt över det engagemang, 
driv och entreprenörskap som finns 
i den här kommunen. 

Marcus Lindner 
Ovako 
1. Jag ser det som en självklarhet 
att näringsliv och kommunen 
behöver verka nära varandra och 
för det krävs regelbunden dialog
2. Vi behöver ständigt jobba med 
kompetensförsörjningen och 
ta gemensamt ansvar. Vi som 
arbetsgivare ska verka för att 
anställa människor i samhället med 
all tänkbar bakgrund och mångfald 
och göra det i samarbete med 
kommunen som i sin tur behöver 
möjliggöra för människor med 
olika bakgrund och förutsättningar 
att kunna ta anställning hos de 
arbetsgivare som finns på orten 
och med de förutsättningar som 
gäller där med t ex olika skift-
former.
3. Jag känner stoltheten i den 
ansvarsfullhet och kunnighet 
som finns i Hällefors och på den 
arbetsplats som jag verkar på.

Ulrika Englund,  
Kjellbergs
1.För att vi tillsammans behöver 
arbeta för att Hällefors kommun 
blir en attraktiv plats att leva, bo 
och framför allt verka i. 
Näringslivet är en stor och viktig del 
för att kommunen skall kunna leva 
och må bra!
2. Många frågor…men det är 
viktigt att vi skapar förutsättningar 
för att folk KAN och VILL flytta 
hit så företagen och kommunen 
har möjlighet att rekrytera. 
Rekryteringen är en viktig fråga. 
Infrastrukturen är viktig! 
3. Jag är stolt över att vi är en liten 
kommun med så otroligt stora 
och starka varumärken! Det 
går att verka och göra det 
otroligt bra i en liten kommun.

Carl Johan Granqvist 
Bredsjö Mjölkfår 
ordf. Företagsföreningen
1. Som ordförande för 
Företagsföreningen i Hällefors 
ser jag det som en självklarhet 
att vi som förening är med och 
representerar medlemmarna i 
frågor som berör lokalt näringsliv.
2. Att klättra i Svenskt Näringslivs 
ranking gällande lokalt 
företagsklimat för Sveriges 290 
kommuner. Under ett par års tid 
har Hällefors kommun innehaft 
plats 287 utav 290. Med så 
många duktiga företagare och 
entreprenörer som verkar inom 
vår kommun har vi potentialen att 
inta en mycket högre placering 
i rankingen och visa resten av 
Sverige det fantastiska näringsliv 
som Hällefors kommun erbjuder. 
Därför är det glädjande att se hur 
vi alla, så väl företagare, kommun 
och politiker krokar arm och tar 
ett gemensamt kliv för att ta fram 
en ny plan som ska utveckla, 
underhålla och ge näring åt vårt 
lokala näringslivsklimat.  
3. Den goda företagsandan som 
råder företagen emellan. Vi har en 
mentalitet som genomsyras av hårt 
arbete, professionalism och den 
fina viljan av att hjälpa varandra. 
Jag skulle säga att den andan är en 
värdefull egenskap som vi alla kan 
vara riktigt stolta över. 



Sjuksköterskor sökes! Hitta 
ett nytt jobb och ett nytt 
hem nära naturen. 

Uppfyll dina drömmar i 
Bergslagen!
Nyligen lanserades kampanjen 
”Sjuksköterskor sökes!”. Det är en 
kampanj som under våren kommer 
att synas både i sociala medier och 
på stortavlor utanför sjukhusen i 
Stockholm.

Kampanjen är ett samarbete inom 
konceptet Smart Move - The Greater 
Örebro Area mellan Business 
Region Örebro, Örebrokompaniet, 
Region Örebro län, Ljusnarsbergs- , 
Hällefors-, Nora-  och Lindesbergs 
kommuner. 

Syfted med kampanjen är att  skapa 

ännu mer ljus för att bo i Bergslagen 
och jobba inom primärvården i de 
fyra Bergslagskommunerna eller 
på Lindesbergs lasarett, så att fler 
sjuksköterskor vill söka sig hit.

Jenny Lauritsen, som själv bytt 
Stockholm och flyttat till en gård 
utanför Nora, frontar kampanjen och 
i kampanjen möter man Jenny både 
i bild och text.

Känner du en sjuksköterska 
du vill rädda bort från 
storstaden? Tipsa om att 
jobba i Bergslagen! 
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SMART MOVE

Kika in på kampanjsajten: 
the smart move

Storbildstavlor på busshållplats utanför 
Karolinska sjukhuset i Stockholm
Text: Sjuksköterskor sökes! Hitta nytt jobb och 
ett nytt hem i Bergslagen



SOMMAR...
Researrangörer på besök
3 researrangörer som jobbar 
mot den asiatiska, tyskspråkiga 
och den brittiska marknaden 
besökte nyligen Sävenfors 
Lodge, Hjulsjö 103 och Bredsjö 
Ostcafé. Det tyckte mycket 
om Bergslagen, så vi har goda 
förhoppningar om att de 
paketerar och säljer upplevelser, 
så vi får fler utländska besökare. 

Köksträdgården vid  
Måltidens hus i Grythyttan
På onsdagar välkomnas 
besökare till köksträdgården vid 
Måltidens Hus i Grythyttan. Där 
svarar Ludvig Borg på frågor 
och ordnar visningar kl. 10 och 
kl. 13. Besökare får lära sig om 
platsens odlingshistoria och 
kanske även provsmaka saker 
från trädgården.
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Elizabeth Sthyr har startat 
Björskogsnäs Café där hon 
kommer servera hembakat på 
Nymangården hela sommaren. 

I Bredsjö har Stefan och Ann-
Louise Nilsson öppnat White 
Dream Mansion där de bedriver 
servering, lanthandel och Bed & 
Breakfast. 

INFOPOINTS
En InfoPoint är en enklare 
variant av turistinformation hos 
butik, reception, café etc.

På en InfoPoint får besökare 
hjälp med information om 
närområdet.

• OKQ8 Hällefors 
• Grythytte Qwarn
• Tempo Grythyttan
• Hjulsjö 103 
• Bredsjö Ostcafé

Nya besöksföretag i 
kommunen
Det satsas på besöksnäringen! 
I kommunen finns flera 
nystartade företag. 
Harald Vrielink har tagit över 
MTB Hjulsjö Café och serverar 
godsaker och planerar att 
arrangera aktiviteter.
Bergslagen Visitor Center i Södra 
hyttan informerar besökare om 
natur och kultur och Outdoor 
People of Bergslagen erbjuder 
naturguidningar och kurser. 



Framtidens centrum
sid. 8 

Även näringslivet ges chansen att tycka till. Torsdagen den 
15 juni bjöds in till dialogmöte om Hällefors centrum och 
det var aktiva diskussioner i grupperna. Missade du tillfället 
kommer fler chanser. 

Hällefors kommun ska 
under 2022 ta fram en 
ny detaljplan för Hällfors 
centrum. Detaljplanen ska 
visa hur Hällefors centrum 
kan användas. I arbetet 
har invånare, företagare 
och skolungdomar 
varit delaktiga och 
vad de tycker är nu 
sammanställt.

Medborgardialog

Mellan den 19 april till den 
7 maj 2021 bjöds invånare 
och företagare in att delta i 
en enkätundersökning om 
hur man vill ha Hällefors 
centrum. Medborgardialogen 
är nu genomförd och 
sammanställd och 
presenterad i dokumentet 
“sammanställning av 
medborgardialogen” på 
kommunens webb. 

 Skolungdomarnas 
synpunkter sammanställda 

Under hösten 2021 fördes 
dialog med skolungdomar 
från årskurs 6 upp till 
gymnasiet. De fick tycka till 
om ett framtida centrum 
samt hur platsen där 
Godtemplargården låg ska 
användas. Deras behov 
och önskemål för platsen 
och centrum har också 
sammanställts. 
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Vad händer nu? 

De synpunkter och önskemål 
som framkommit under 
dialogerna används i 
arbetet med att ta fram 
ett nytt gestaltnings-
program , vilket innebär 
att en landskapsarkitekt 
gestaltar och formger 
platsen efter medborgarnas 
önskningar men även tar 
hänsyn till andra aspekter 
som till exempel fysisk 
tillgänglighet och belysning. 
Gestaltnings program ligger 
som en vägledning för 
detaljplanearbetet som 
beräknas vara klart  
under 2022.

Livliga diskussioner om hur framtidens centrum ska se ut.Politiker möter näringslivet och 
lyssnar in åsikter. Vilka funktioner ska centrum innehålla? Hur ska det utformas?  

Mer info hittar du på: 
https://hellefors.se/hallefors_centrum.html

- ett centrum för alla



Hällefors kommun 
har tecknat en 
avsiktsförklaring med 
Bergslagens Solpark om att 
etablera en solcellspark i 
kommunen.

Parken ska byggas i 
Hammarens industri-
område strax söder om 
Hällefors och beräknas 
bli en av Sveriges största 
solcellsparker. 

Nästa steg är att ansöka 
om att få ansluta parken 
till elnätet, ansöka om 
eventuella bygglov och 
tillstånd. Förhoppningsvis 
produceras lokal-
producerad, grön el till 
konkurrenskraftiga priser 
inom två år.

- Det är väldigt glädjande 
för Hällefors, och något som 
verkligen ligger i tiden för att 
kunna säkra elförsörjningen i vårt 
närområde. Vi är stolta över att de 
väljer Hällefors kommun för den 
här etableringen, säger Annalena 
Järnberg, kommunstyrelsens 
ordförande.  

Bergslagens Solpark ägs av Jonas 
Tingvall och Greger Johansson 
och de har som mål att ha 
solcellsparken färdig i drift inom 
två år. 

-  Vi är väldigt glada för det 
engagemang och respons som 
Hällefors kommun har visat för 
vår idé. Vi delar målsättning om 
ett ökat hållbart samhälle och 
dess betydelse för utveckling av 
kommunen, säger Jonas. 

Oppositionsrådet Vivianne 
Pettersson menar att en 
etablering av det här slaget är 
något som kan gynna näringslivet 
i Hällefors kommun. Hon säger:  

- Det kan bli en verklig 
konkurrensfördel för företagen 
att kunna köpa lokalt producerad 
och grön el. Detta är riktigt 
positivt!  

Fakta  Solcellsparken beräknas 
ha en installerad effekt på cirka 
12MWp (Megawatt peak) och 
en årlig produktion på cirka 12 
GWh/år (Gigawatt timmar), vilket 
motsvarar ca 4 500 lägenheters 
årliga behov av elenergi. 

Nästa stegi etableringen är en 
“förfrågan om anslutning av 
solkraft” till elnätsägaren, Ellevio 
som utreder förutsättningen för 
att kunna ansluta till kraftnätet. 
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En av Sveriges största solcells-
parker ska byggas i Hällefors



Ansvarig för nyhetsbrevets 
innehåll: 

Camilla McQuire
Näringslivschef

Tel: 0591-64128

camilla.mcquire@hellefors.se

Hällefors kommun
Sikforsvägen 7

712 83 Hällefors

Du får det här nyhetsbrevet för att du finns med i vårt register för informationsutskick till 
företagare. Vill du inte längre ha informationen - kontakta oss så tar vi bort dig från listan.  

Davids styrka ligger i att han 
har ett systemperspektiv och 
snabbt sätter sig in i vad som 
är stort och smått i fråga om 
klimatnytta. 

Han är även själv en 
hållbarhetsorienterad 
konsument och har därför en 

bra bild av hur man (inte) bör 
kommunicera till sina kunder. 
Hans målsättning är att det 
ska vara kul med hållbarhet. 
Och det är ju det!

Timbanken är till för dig som vill 
utveckla ditt företag i Örebro län. 

Du får upp till fem timmar om 
året med en affärsrådgivare - 
Timbankskompassen ger dig 
vägledning.

https://www.timbanken.eu/
Orebrolan

Vill du vara med och 
presentera dig och ditt 
företag i Näringslivsnytt? 
Har du tankar och idéer 
vad vi ska informera om i 
nästa nummer? 
Hör av dig så fixar vi det till 
kommande nummer. 

Utgivningsdatum 2022: 

21 juni
6  september
11 oktober
15 november
13 december

Näringslivsnytt
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